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Ordförande har ordet: 
 
 
  

Vilken fantastisk sommar och höst vi 
haft. När man tittar tillbaka på den 
gånga säsongen så är det några saker 
som jag vill nämna. 

Banpersonalen, med Max Hansson, i 
spetsen har gjort ett fantastiskt arbete i 
år med att kunna hålla banan i så bra 
skick, trots knepigt väder och 
begränsade resurser. Under några 
veckor var de till och med tvungna att 
köra in vatten för att kunna bevattna 
greenerna (och ingenting annat). Trots 
detta har fairways varit täta, välklippta, 
gröna fält som har mött oss spelare med 
ett leende. Vi har fått mycket beröm för 
vår bana i sommar av såväl gäster som 
medlemmar. 

I september hade vi besök av några 
klubbar från norra Norge för att se om vi 
kan utforma ett samarbete oss emellan. 
Det finns mer att läsa om detta längre 
fram i tidningen. 
Under sommaren hölls ett extra årsmöte 
som beslutade att höja medlemslånen 
för att kunna förvärva maskinparken 
från Grönyteservice. Detta har inte i 
dagsläget kunnat slutföras då det 
fortfarande saknas betalning från ett 
stort antal medlemmar. 

Ekonomin är något som styrelsen 
jobbar med. Fjolårets stora negativa 
underskott håller vi sakta men 
säkert på att bearbeta åt rätt håll. 
Utgifterna är under kontroll, men 
inkomsterna släpar efter, bland 
annat beroende på att vi har färre 
distansmedlemmar än i fjol. Vi är 
tacksamma för alla förslag och 
initiativ som hjälper till att stärka 
intäkterna. Utförligare information 
om ekonomin kommer längre fram 
innan det är dags för årsmötet.  

Jag vill även passa på att tacka alla 
som ställt upp och arbetat på banan, 
golfvärdar, tävlingsledare m.fl. Era 
insatser är värda mycket för 
klubben. Jag vill även passa på att 
tacka Mats och Leif som drivit 
restaurangen i år. 
Avslutningsvis så hoppas jag att ni 
alla haft en bra golfsäsong och nu 
får vi ta nya krafter inför den nya 
säsongen. Tillsammans är vi starka 
och tillsammans ska vi lösa 
problemen 

 
Christer Nygren 

 
 

Den mest aktuella informationen hittar du alltid på hemsidan 

www.bjurholmsgk.sewww.bjurholmsgk.sewww.bjurholmsgk.sewww.bjurholmsgk.se 

 

släjdan 
en klubbtidning utgiven 
av Bjurholms golfklubb 

894002-4535 
 
Mariebäck 3 
916 93 Bjurholm 
 
Kansli: 0932-10756 
Fax: 0932-20015 
Shop/Pro: 0932-10748 
Restaurang: 0932-10786 
Tidsbokn.: 0932-10093 
Bankgiro: 5350 – 2480 
 
kansliet@bjurholmsgk.se 
www.bjurholmsgk.se 
 
 
 
 
Framsidan: 
Tredje green med 
Balberget i bakgrunden 
(Foto: Juha Kalander) 
 
 
 
Ansvarig utgivare och 
kontakt för att lämna tips 
och material: 
Pär Mattsson 
Egnahemsvägen 4 
90433 Umeå 
090-124432, 070-3052516 
parmattsson@yahoo.se 
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Snart är vi maskinägare 
Det extra årsmötet beslutade om höjda medlemslån 

Måndagen den 17 juli samlades medlemmarna till ett extra 
årsmöte. På agendan fanns ett förslag från styrelsen att utöka 
medlemslånet med 50%, för att på så sätt komma förvärva den 
maskinpark som behövs för att sköta banan. Hittills har maskinerna 
hyrts, men styrelsen bedömer att vi kan kontrollera och sänka 
kostnaderna om vi själva äger maskinerna.. 

Årsmötet beslutade in enlighet med styrelsen beslut, och att de 
extra medlemslånen skulle vara inbetalda inom en månad. 

 
I dagsläget är det ett 50-tal personer som inte betalat in det extra 

medlemslånet, vilket motsvarar ungefär 150000 kronor. Detta gör att 
köpet inte kan slutföras på det mest kostnadseffektiva sättet för 
klubben.. Vi uppmanar er återigen att betala in dessa pengar så snart 
det går för att köpet ska kunna slutföras. 

 
    

    
    

Inbetalning av extra medlemslån 
och årsavgifter görs på: 

 
bankgiro 5350-2480

 
 

 

Bakgrund 
Maskinerna för att sköta om golfbanan 

har ända sen banan byggdes hyrts via 
Grönyteservice. Det ägs av Gunnar 
Enardsson, som även varit greenkeeper.  

Vid senaste årsmötet talades det om 
att vi ville köpa ut maskinparken för att 
på ett bättre sätt kunna styra våra 
kostnader och på sikt kunna sänka dem. 
Köpet beräknas kunna ge en årlig 
besparing på banskötseln med cirka 200 
000 kronor per år.  

Gunnar kommer i och med detta att 
trappa ner sitt arbete och bli 
säsongsanställd. Posten som 
huvudansvarig greenkeeper övertas av 
Max Hansson, vilket ska betraktas som 
en investering för framtiden. 

För att klara köpet av Grönyteservice 
har banken gett oss ett lån som 
motsvarar halva den direkta kostnaden 
för övertagandet. Det innebär att 
klubben själv måste betala resterande 
belopp (410 000) med kontanta medel.  
På grund av de senaste årens förluster är 
inte likviditeten tillräcklig att vi ska 
kunna slutföra affären. Det naturliga 
sättet att på kort sikt bättra på 
likviditeten är att tillföra mer pengar 
från medlemmarna. 

 
Beslut vid extra årsmöte  

17 juli 2006: 

• Det extra årsmötet beslutade att 
utöka medlemslånet med 50%  per 
medlem för alla medlemmar . 

• Medlemslånet för enskilda seniorer 
blir 9000 kronor (höjning med 3000 
kronor). 

• Medlemslånet för familjer blir 
15000 kronor (höjning med 5000 
kronor). 

• Extra pengar till medlemslånen ska 
betalas inom en månad (2006-08-17). 
 

Kommer detta att bli årets julklapp? 
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Damerna swingar vidare 
Ytterligare en säsong 

med swingande damer 
kan läggas till 
handlingarna. På det hela 
taget har det varit en 
trevlig sommar enligt det 
sedvanliga mönstret. 

Träning och utbildning 
Säsongen startade i 

slutet av maj med två 
tisdagar med 
”avrostning”. Ett antal 
damer, under ledning av 
Gamal Sherif, tog tillfället 
i akt att försöka hitta 
formen inför den 
stundande säsongen. 

Detta följdes som 
vanligt upp med 
Damlägret. Det var något 
färre deltagare än tidigare 
år, men det gjorde å andra 
sidan att deltagarna fick 
ännu mer tid för 
instruktioner från Gamal. 

 På lördagen innan 
middagen hann man 
också med att gå en 
regelvandring med 
Barbro Andersson för att 
fräscha upp sina 
regelkunskaper. För att 
orka med träningshelgen 
intog deltagarna goda 

luncher och middagar på 
Golfrestaurangen.  

Enligt traditionen 
avslutades helgen med 
prisutdelning och Barbro 
Andersson och Monica 
Enardsson tog på sig att 
nästa säsong anordna 
golflägret. 

Tisdagsgolf 
Precis som tidigare år 

har vi också haft vår 
Tisdagsgolf som startade 
6 juni och avslutades 29 
augusti. Förändringen till 
i år var att vi gick tillbaka 
till det gamla systemet, 
med start klockan 17-18 
och drop-in (ingen 
föranmälan). I år har det 

varit riktigt många 
deltagare varje tisdag 
vilket är riktigt 
positivt och det tror vi 
beror på att vi har 
gått tillbaka till det 
gamla systemet. Flera 
distansmedlemmar 
har deltagit vilket har 
varit roligt.  

Vinnare i tisdagsgolfen, 
som skrapat ihop flest 
poäng genom att dels ha 
varit på många av tisdags 
träffarna men även gjort 
en del bra resultat, blev 
Ewa Stuge med 21 
poäng,. Tvåa blev Zaida 
Abrahamsson och trea 
blev Yvonne Helmersson.  

Säsongen avslutades 
med gemensam tävling 
och middag med herrar, 
seniorer och juniorer den 
23 september. I samband 
med det delades priserna 
ut för säsongen. 

Vi ser fram emot nästa 
säsong och planerna är att 
ha ett liknande upplägg 
som i somras. I år blev det 
ingen golfresa men målet 
är att arrangera en trivsel 
resa för damerna 
kommande säsong. Är det 
någon som har någon idé 
eller vill ta tag i och 
arrangera något är ni mer 
än välkommen att höra av 
er. 

 
Damswinget: 

Lillemor Hägglund 
Anneli Grenholm 
Anna Johansson. 

Damernas tisdagsgolf 2006 
1. Ewa Stuge (21 p) 
2. Zaida Abrahamsson (20 p) 
3. Yvonne Helmersson (19 p) 
 
Ecelectic: Ann Harding (38 p) 

 

 
Distriktsmästare D35: 

Ann Harding, Bjurholm 
 

När DM avgjordes i Luleå 19-20 augusti 
fanns det inget som kunde stoppa henne från 

att vinna. Segermarginalen före Annica 
Lundbäck från Kalix blev till slut hela sex slag. 

Grattis! 

ÅRSMÖTET 2007 

Torsdagen 15 mars Torsdagen 15 mars Torsdagen 15 mars Torsdagen 15 mars     
19:00 i klubbhuset19:00 i klubbhuset19:00 i klubbhuset19:00 i klubbhuset    

 
Kallelse med dagordning 

kommer senare, men du kan 
redan nu förbereda ärenden. 

 
Gör din röst hörd för att göra 

klubben ännu bättre. 
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Gösta och Zaida blev näst sist…
Ännu en säsong är över för de 

äldre seniorerna (herrar 55+ och 
damer 50+). Man kan säga att det 
har varit den bästa någonsin. Vilket 
fint väder och jättefin bana vi har 
haft nöjet att utnyttja. Ett stort 
tack till vår banpersonal. Denna 
sommar går nog till historien. 

Torsdagsgolf 
Alla torsdagstävlingar i år har 

gått att genomföra. Inga inställda. 
Vi har tävlat i fyra klasser: Damer 
och Herrar, över 9 hål eller 18 hål. 
Det har varit ungefär lika många 
som tidigare år, fast en del kvällar 
så har det varit under minimum 
kan man säga.  

Tävlingarna över 9 hål var 
segrarna klara innan sista 
tävlingen. I damklassen segrade 
Inga-Maria Jonasson och i 
herrklassen Carl Johansson. 

I de andra klasserna var det desto 
jämnare. För andra året i rad 
tvingades vi ta till särspel för att 

skilja agnarna från vetet.. På 
herrsidan kämpade Gösta 
Lundberg och Nicke Björklund och 
på damsidan Birgitta Dahlgren och 
Zaida Abrahamsson. 

När krutröken skingrat sig var 
Nicke och Birgitta tvåor medan 
Gösta Lundberg och Zaida 

Abrahamsson blev näst sist (och 
alltså tog hem titeln). Tänk vad 
roligt att spänningen höll i sig in det 
sista även i år. 

Den gemensamma avslutningen 
på kvällarna har alltid varit 
trivsam. Om inget annat dyker upp 
, så blir det ungefär samma 
upplägg nästa år  Om ni har 
synpunkter så är det bara att höra 
av sig till oss i seniorkommittén 
under vintern. 

Andra aktiviteter  
I år blev det inga utflykter till 

andra banor, men vi ska se över 
vad som man göra för att det ska 
bli av. Kanske färre tävlingar på 
hemmabanan och i stället några 
utflykter? 

Seniorkommittén 
Anders Näsström 

 
 
 

Vattenbrist 
Torkan har gjort att banans 

vattenresurser tryter, och 
bevattningen har periodvis 
inskränkt sig till ett minimum, 
vilket bara har inneburit att 
greenerna bevattnats. För att ens 
klara detta var vi under två veckor 
tvungna att transportera vatten 
med tankbil, med medföljande extra 
kostnader. 

Banan behöver förbättra 
tillgången till vatten för bevattning. 
Det nuvarande magasinet räcker 
inte till.  

Vet du någon som kan bistå i att 
förbättra banans tillgång till vatten, 
på ett för klubben kostnadseffektivt 
sätt? Kontakta i så fall ordförande 
Christer Nygren (070-3469355) eller 
greenkeeper Max Hansson (070-
3025151). 

Höstmötet  
Lördagen 21 oktober samlades 21 

personer i klubbhuset för att 
diskutera kring vad vi kan göra för 
att utveckla klubben ytterligare. Det 
inleddes med en tillbaka blick över 
2006. Det har på det hela taget varit 
en ganska bra säsong, men det finns 
saker som kan förbättras. 

Lisbeth Bäckström Olofsson tog 
upp frågor kring anläggningens och 
klubbens utveckling på längre sikt. 
Hur vill vi att det ska se ut om tio 
år? Vad vill vi och hur ska vi 
komma dit? Det kan vara en bra idé 
att arbeta fram visioner för klubben. 
De är bra att ha även på kort sikt. 

Mötet diskuterade årsavgifter och 
medlemsformer utifrån styrelsens 
förslag. Det finns en del idéer kring 
prisnivåer och medlemsformer, 
men man fann ändå den föreslagna 
modellen som acceptabel för 
kommande år. 

Gruppdiskussionerna fördes 
främst kring möjligheterna att öka 
intäkterna samt vad man kan göra 
åt anläggningen för att göra den 
mer praktiskt och inbjudande. 

På intäktssidan handlade dels om 
att bibehålla och helst öka antalet 
medlemmar, dels om att samarbeta 
mer med sponsorer och företag. 
Våra sponsorer betalar i dagsläget 
ungefär lika mycket som för tio år 
sedan och det finns nog marginal 
att höja prisnivån. När det gäller 
företagsgolf så har vi mindre 
verksamhet än andra golfklubbar. 

Anläggningen är ganska omogen 
som 18-hålsanläggning. Till nästa 
säsong fortsätter vi att utveckla 
hanteringen av tidsbokning och 
greenfee. Då ska all hantering 
flyttas till klubbhuset, så att det inte 
ska råda någon tvekan om vart man 
ska vända sig.  Vi måste också lösa 
frågan om bemanning i receptionen 
under högsäsong. 
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Besök från väst
Helgen den 15-17/9 

gästades Bjurholms GK 
av åtta golfare från tre 
norska golfklubbar; Bodö 
GK, Helgelands GK och 
Harstad GK. Dessa 
klubbar är alla relativt 
nybildade och har varsin 
bana med 9 hål. En 
anledning till besöket var 
att knyta kontakter och se 
vilka möjligheter det finns 
att bygga upp ett 
samarbete mellan oss i 
Bjurholm och de norska 
golfklubbarna. 
Avståndmässigt är vi 
faktiskt en av de närmsta 
18-hål anläggninarna för 
dessa klubbar. 

Initiativtagare till 
besöket var Stig 
Fredriksson som bor i 
Norge men är medlem 
hos oss. Stig ligger ju 
dessutom bakom Camp 
Nordland (som vi tidigare 
informerat om). 

På fredagen samlades 
några medlemmar för att 
tillsammans med våra 
gäster spela golf. Här 
kunde vi lära känna 
varandra, fungera som 
”banguider” och visa upp 
vår bana. Detta blev 
väldigt uppskattat bland 

våra gäster och vi fick 
väldigt mycket beröm 
över banan och vårt 
mottagande. På kvällen 
samlades vi sedan för en 
gemensam middag där vi 
informerade varandra om 
respektive klubb och dess 
verksamheter. Detta 
samkväm blev en trevlig 
avslutning på dagen med 
många nya idéer som 
kläcktes.  

Sist under kvällen 
berättade Stig Fredriksson 
om sina tankar kring 
Camp Nordland. Alla var 
överens om att vi under 
hösten och vintern skulle 
arbeta med att hitta 
samverkansformer mellan 
klubbarna. Våra norska 
vänner planerade redan 
för att bjuda in oss golfare 
från Bjurholm till 
kommande vår och 
sommar.  

På lördagen var det 
dags för vår klubbtävling 
Eckerö Line Open där 
våra gäster deltog. Ingen 
av norrmännen var med i 
toppstriden men de var 
alla väldigt glada för att 
vi reserverat plats för 
dom i tävlingen. 

Senare på kvällen hade 
vi ordnat med 
grillutrustning till 
campingområdet. Vi var 
några från klubben som 
anslöt för gemensam 
grillning tillsammans 
med våra norska vänner. 
På menyn fanns bland 
annat grillat valkött – en 
ny och positiv erfarenhet.. 

Söndagen hade vi inget 
inplanerat. Det var dags 
för hemresa men de flesta 
gjorde nog en runda den 
dagen också för att bevisa 
att det går att spela åttan 
utan att hamna i bäcken 
och att träffa green vid 
utslaget på sextonde 
hålet.

 



släjdan nr 3 2006 7 

 
Sammanfattningsvis 

kan vi säga att besöket 
blev mycket givande och 
att vi med detta tagit 
första steget mot ett 
givande samarbete mellan 
oss och de norska 
klubbarna. Det kommer 
att krävas en hel del 
kontakter över gränsen  
och planerande innan vi 
får vårt samarbete på 
plats. Bland annat finns 
idén om en gemensam 

tävling eller Tour på våra 
banor. 

Vi räknar med att få en 
inbjudan från våra gäster 
till nästa år att besöka 
deras anläggningar. Vi 
hoppas att så många som 
möjligt tar chansen att åka 
med.  

En annan tanke med 
besöket från vår sida var 
att visa upp vår bana så 
det blir känt i Norge att 
även Bjurholm har ytterst 

fina möjligheter till 
gästspel, istället för att 
trängas med Umeås och 
Skellefteås golfare. 

Vi fick som sagt mycket 
beröm från våra gäster 
över banans kondition 
och vårt mottagande. 
Många kommer nog 
tillbaka nästa år som 
gäster. Kanske har dom 
även sålt in besöket till 
sina vänner. Vi ser i alla 
fall fram emot att träffa 

många norrmän på vår 
bana samt att få möjlighet 
att spela på deras banor 
nästa år. 

Till sist vill vi tacka 
tävlingsledning och de 
medlemmar som hjälpte 
till att göra besöket hos 
oss trivsamt för våra 
norska gäster. 
 
Christer Nygren och 

Nisse Sigefelt

Vill du spela golf i 
Norge till sommaren? 

 
Vi är några som tänkte passa på att 
besöka våra norska vänner i sommar, 
eller kanske redan i början på våren när 
vår säsong knappt har hunnit börja. 
Anmäl ditt intresse till Lisbeth 
Bäckström Olofsson (0935-51603 eller 
lisbeth.backstrom.olofsson@umea.se), 
så att vi kan börja planeringen. 
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Flitigt tävlande ger resultat
Tävlingskommittén 

(TK) har under året 
arrangerat 16 tävlingar. 
Både medlemmar (142 
herrar och 51 damer) och 
gäster (145 personer) har 
varit flitiga med sitt 
tävlande. Flitigast bland 
herrarna har varit Nicke 
Björklund och Juha 
Kalander och bland 
damerna Inger Södermark 
och Zaida Abrahamsson, 
alla med 11 tävlingar var.  

De mest populära 
tävlingarna var Gamals 
med hela 79 deltagare och 
Almi, Flaggtävlingen, och 
VK-cupen med 76 
deltagare. Tävlingar som 
däremot inte lockar är 
KM, KM klasser och KM 
Match som ligger långt 
under snittet på 50 
startande. Här har TK 
tankar om några 
förändringar till nästa år.  

5-dagars 
Nytt för i år var 5-

dagars tävlingen som 
arrangerades i samarbete 
med Umeå, Sörfors, 
Robertsfors och 
Norrmjöle golfklubbar. 
Arrangemanget är tänkt 
som en årligt 
återkommande tävling 
som skall locka 
hemvändare och andra 
golfare att besöka våra 
banor. I år deltog ett 80-
tag spelare, trots att det 
nästan inte gjorts någon 
reklam. Till nästa år är det 
förhoppningsvis fler. 

Tävlingsledare 
Vi skulle behöva fler 

tävlingsledare. De vi har 
gör ett bra jobb men har 
anlitats hårt de senaste 
åren och några av dem 
vill själva delta mer i 
tävlandet.  

Som ny tävlingsledare 
får man utbildning och 
har i början alltid någon 
erfaren tävlingsledare vid 
sin sida. Intresserade kan 
höra av sig till någon i TK 
eller kansliet. 

  
Rondtider 

En studie av rondtider 
har gjorts under 
säsongen, dels vid 
sällskapsspel, dels vid 
tävlingar. Det man kan 
konstatera är att det tar 
betydligt längre tid att 
spela vår bana än andras.  

Den största  enskilda 
orsaken är topografin och 
de långa gångavstånden 
mellan några av hålen. 

Idealtiden för en 3-boll 
har mätts till 4 tim och 20 
minuter inkl. 10 min paus 
efter 9:an. Många kan 
säkert spela banan 
snabbare men det finns 
säkert lika många som 
behöver mera tid på sig.  

Det är inte fel att spela 
långsamt men tvinga inte 
andra att göra det. Släpp 
igenom och visa hänsyn! 

Hålstatistik  
Vilket är banan svåraste 

hål? Det är delvis en 
personlig fråga, men 
enligt indexeringen så är 
det korta hål 16. Kan det 
vara möjligt? 

Ja, så är det faktiskt. 
Om man ser till statistiken 
från årets tävlingar så är 
det hål 16 som är det 
svåraste hålet på banan. 
Därefter följer hål 14, 4, 11 
och 12.  Det är märkligt 
att så många av de 
svåraste hålen ligger på 
den nya slingan. Tre av de 
fyra svåraste är dessutom 
par 3. I andra ändan av 
skalan finner vi de lättaste 
hålen; hål 13 (ett mycket 
kort par 5-hål) följt av hål 
7, 1, 3 och 2. 

Sett enbart till damerna 
så blir ordningen lite 
annorlunda. För dem är 
hål 17 det svåraste hålet, 
följt av hål 5, 9, 12 och 3. 
De lättaste hålen för 
damerna är hål 13, 1, 2, 7 
och 14. Det bör dock 
nämnas att detta grundar 
sig på bara tre tävlingar. 

Statistiken skiljer sig 
inte mycket från förra året 
och stämmer ganska väl 
med den indexering som 
vi har på banan. En sak 
man skulle kunna tänka 
sig är att hål 13 och hål 18 
byter index.  

 
Anders Waldemarsson 

Tävlingskommittén 

Tävlingskommittén tackar: 
• Max Hansson och övrig banpersonal som har bjudit på högklassig bana vid alla tävlingar. 
• Alla tävlingsledare som hjälpt till under säsongen. Utan deras idoga arbete skulle inte tävlingarna gå att 

genomföra 

  Hål Hcp Par 
1 16 1 3 
2 14 7 3 
3 4 2 4 
4 11 3 3 
5 12 11 4 
6 17 9 4 
7 9 6 4 
8 6 8 4 
9 18 17 4 
10 5 10 4 
11 10 5 5 
12 8 4 5 
13 15 13 4 
14 2 16 3 
15 3 12 5 
16 1 14 4 
17 7 18 3 
18 13 15 5 



släjdan nr 3 2006 9 

Tävlingsresultat 2006 
 

3juni: Bernard Jones Tart Scramble 
(Fyra lag delade segern med 33 poäng) 
1 Bert-Tage Einarsson, Göran F 
Nordström, Martin Nordqvist, 
Lennart Dahlin 
1 Jonas Ledin, Christian Lindgren, 
Erik Karlsson, Gunnar Nordenstam 
1 Greger Forsberg, Conny Forsberg, 
Janne Karlsson, Per Nilsson 
1 Simon From Johansson, Simon 
Nygård, Jesper Björnhall, Johannes 
Eriksson 
 

25 juni: Femtiolappen 
1 Birgitta Dahlgren, 38 
2 Jens Einarsson, Norrmjöle GK, 37 
3 Nils-Göran Björklund, 37 
 

8 juli: Triss Lady (klubbkval) 
1 Birgitta Bäckström, 44p 
2 Inger Södermark,37p 
3 Yvonne Helmersson, 36p 
 

19 juli: Bjurholmscutten 
1 Tore Jacobsson, 68 
2 Torbjörn Bäcklund,Hudiksvall, 69 
3 Nils-Göran Björklund, 71 
 

22 juli: Gamals tävling 
A-klass 
1 Torbjörn Norrman, 69 
2 Erik Emanuelsson, 70    
3 Owe Emanuelsson, 71  
 
B-klass 
1 Fredrik Wirenblad, 40    
2 Per-Olof Nordin, 38    
3 Per-Olof Persson, 38  
 
Dam-klass 
1 Inger Södermark, 38    
1 Monica Enardsson, 38    
1 Kerstin Persson, 38    
1 Leena Björklund, 38  

Junior-klass 
1 Sebastian Wallin, 44    
2 Felix Erixson, 39    
3 Therese Nordin, 36  
 

27 juli: Bäverslaget 
A-klass 
1 Mårten Södermark, 79 
1 Gamal Cherif, 79 
3 Simon From-Johansson, 82  
 
B-klass 
1 Thomas Jonsson, 65    
2 Yvonne Helmersson, 68    
3 Per Sjögren, 71    
 
C-klass 
1 Birgitta Dahlgren, 41   
2 Sune Persson, 39    
3 Rikard Jonsson, 37  
 

30 juli: KM klasser 
D50 
1 Yvonne Helmersson, 93    
2 Inger Södermark, 101    
3 Birgitta Dahlgren, 106    
 
H35 
1 Robert Johansson, 83    
2 Kurt Granqvist, 88    
3 Pär Mattsson, 92    
 
H45 
1 Christian Lindgren, 93    
2 Leif Ulander, 94    
3 Lars Holmlund, 95    
 
H55 
1 Anders Näsström, 85    
2 Bert Tage Einarsson, 86    
3 Ola Dahlgren, 94    
 
H65 
1 Nils-Göran Björklund, 87    
2 Hans-Ola Lindberg, 97    
3 Bo Lindgren, 105  

5-6 augusti: KM 
1 Simon From-Johansson, 78+80=158 
2 Greger Forsberg, 80+88=168    
3 Anders Näsström, 84+86=170    
 

12 augusti: ALMI 
1   J Emilsson/S Emilsson, 53 
2   S Öhlin/A Öhlin, 50    
3   L Björklund/N Björklund, 48    
 

20 augusti: VK Cupen 
1   Marcus Engdahl/???, 54.6    
2   M Johansson/F Lundgren,58.8    
3   M Helmersson/F Wirenblad, 62.4    
 

8 september: Golf & Rock´n Roll 
1 Marcus Sandström, 44    
2 Christian Lindgren, 37    
3 Louise Jonsson, 36    
 

10 september: Flaggtävlingen 
1  Thomas Jonsson 
2  Marcus Elisson 
3  Per Eriksson, Umeå GK   
 

16 september: Eckerö Line 
1 B Einarsson/J Einarsson, 65.0 
2 T Sunden/K Granqvist, 67.2 
3 R Öhlund/C Edlund, 68.2 
 

23 september Avslutningstävling 
1 B Bäckström/H Lindqvist, 20p 
2 B Torstensson/L Jonsson 20 p 
3 L Lindkvist/S Eriksson 20p 
 

KM Matchspel 
1 Greger Forsberg 
2 Simon From-Johansson 
3 Mikael Eriksson 
3 Robert Hortlund 
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Greenfee till 
varje pris? 

Under den gångna 
säsongen har vi i år haft 
en överenskommelse 
mellan klubbarna Umeå, 
Sörfors, Robertsfors och 
Puttom (Ö-vik) där deras 
och våra medlemmar får 
100:- i rabatt hos varandra 

vid greenfee spel. Detta 
innebär att vi ger dem 
ungefär 40% rabatt. Trots 
ett stort antal gäster från 
dessa klubbar så har inte 
intäkterna ökat nämnvärt. 

I och med denna 
överenskommelse så 
tackade vi nej till 
överenskommelsen inom 
NVGF, som gäller nästan 
att alla klubbar inom 

Norr- och Västerbotten, 
och ger ungefär 20% 
rabatt på greenfee. 

Hur ska vi ha det nästa 
år? Spelar våra 
medlemmar så mycket på 
dessa klubbar att vi ska 
ha en så pass kraftig 
rabatt? Ska vi över huvud 
taget lämna rabatt på 
greenfee? Vore det bättre 
med en lägre rabatt som 

kanske gäller i hela 
distriktet? 

Vi i styrelsen vill ha lite 
feedback vad ni 
medlemmar tycker om 
överenskommelsen. Gå 
gärna in på hemsidan och 
tyck till, eller kontakta 
kansliet. 

 
Klubbmästare 2006 

Herrar: Simon From-Johansson 
D50: Yvonne Helmersson 
H35: Robert Johansson 
H45: Christian Lindgren 
H55: Anders Näsström 
H65: Nils-Göran Björklund 

Greger matchade bäst 
Finalen i KM i matchspel blev en jämn historia. Greger Forsberg 
besegrade Simon From-Johansson först efter 21 hål (3 håls särspel). 
Chans till revansch för Simon och alla andra nästa år. 
KM i matchspel är en ”stege” där spelarna lottas ihop mot varandra 
och sedan kommer överens om när man ska mötas. Man spelar från 
tävlingstee utan handicap-reduktion. I matchspel är det är inte det 
totala antalet slag på rundan som räknas utan hur många hål man 
har bättre resultat än motståndaren . 

Två segrare i 5-dagars 
Tävlingen 5-dagars är ett nytt samarbete mellan golfklubbarna i närheten 

av Umeå. Under fem dagar spelas fem tävlingar (en på varje bana) och de tre 
bästa resultaten räknas samman till ett totalresultat. Vi hade hand om den 
tredje dagen och fick mycket beröm för vår fina bana. 

Bjurholmarna stod sig väl även i resultatlistan med segrar i två av tre 
klasser genom Per Södermark (B-klass) och Harry Lindqvist (C-klass). 

A-klass: 
1 Lars Hiding Umeå GK 
11 Anders Näsström 
 

B-klass: 
1 Per Södermark  
6 Nils-Göran Björklund  
10 Kurt Granqvist  
16 Gösta Lundberg  
23 Christian Lindgren  

C-klass: 
1 Harry Lindqvist  
6 Jonas Ledin  
16 Leena Björklund  
20 Per-Olof Nordin  
23 Zaida Abrahamsson  
26 Dan Sandström  
27 Gunnar Liljedahl  
30 Lilian Lindqvist  
32 Ann-Cathrin Nordin  

 

Daniel Åström 
28 år, Umeå, hcp 12.1 

Greenfee-medlem 
Efter flera års uppehåll har jag 

nu dammat av mina gamla Titelist-
klubbor. Under året har det blivit 
tjugo rundor, varav tio på den fina 
banan i Bjurholm. Det har inte 
blivit några sänkningar, men i alla 
fall två 36p-rundor. 

Jag valde Bjurholm före Sörfors 
på grund av det nya alternativet 
att vara greenfee-medlem. Jag 
visste inte hur pass mycket jag 
skulle spela och ville inte lägga ut 
de pengar som krävs för 
medlemslån, årsavgift m.m. Det 
har passat mig bra . 
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Något att minnas i vintermörkret

    
 
Eftertanken… 

Golfintresset ökar!  
Ovanstående rubrik har vi inte 

läst ofta i år. Istället har det 
trummats ut i olika media att 
golfintresset dalar. Det är säkert så, 
men det kan finnas flera 
förklaringar till att det blivit mindre 
trångt på många banor i år. Men 
varför? 

Några anledningar kan vara: 
- Att utbildningssystemet har 

hämmat nyrekryteringen 
- Att det har etablerats alltför 

många nya golfbanor 
- Att ökade avgifter har gjort det 

för dyrt att spela.  
Den huvudsakliga inkomstkällan 

för en golfklubb  är traditionellt sett 
medlemsavgifterna. Detta gäller 
även för oss. I storstadsregionerna 
dyker det nu upp ”pay-and-play” 
banor som kan klara sig tack vare 
ett bra befolkningsunderlag och en 
längre säsong än vad vi har här i 
Norrland. 

För vår del så gäller det nog att 
värna om de medlemmar vi har 
men också att locka till oss nya. Den 
viktigaste och klart bästa 
reklambäraren för att få fler 
medlemmar till vår klubb är vi 
själva. Vi hoppas och tror ju att du 
är medlem i Bjurholms GK för att vi 
har en så fantastiskt bana men även 

för att det är en trevlig atmosfär och 
roligt att vistas där.  

Genom att berätta detta för 
vänner och bekanta så kan du bidra 
till att vi blir fler som kan ha trevligt 
tillsammans och dessutom fler att 
fördela kostnaderna på, för det är 
det vi behöver.  

För att göra det enklare och 
billigare att bekanta sig med 
golfspelet finns tankar på att införa 
introduktionspaket till en kostnad 
av några hundralappar. Paketen 
kan innehålla ett par lektioner men 
framförallt riktigt spel på banan 
tillsammans med en klubbmedlem 
eller etablerad golfare som kan bistå 
med spelregler och golfvett, allt 
under trevliga former.  Tanken med 
detta är att göra steget att anmäla 
sig till en komplett golfutbildning 
mjukare och mindre dramatiskt. 
När utformningen av paketet 
bestämts kommer det att publiceras 
på hemsidan men sprid gärna 
tanken till dom du tror kan vara 
intresserade. 

Vi kommer också att satsa mer på 
utbildning nästa år. Vi har ju 
utmärkta möjligheter att kombinera 
teoriutbildning under våren med 
slagträning i sporthallen. Tankar 
finns på riktade utbildningar för 

olika kategorier som t ex kvinnor 
vars respektive spelar, partners i 
mogen ålder samt ungdomar. Vi 
tror det kan stimulera och öka 
intresset om utbildningsgrupperna 
är lite mer homogena dvs. har 
personer i ungefär samma ålder och 
situation.       

Du som är distansmedlem är 
alltid välkommen. Har du inte 
besökt oss ännu så är det på tiden 
att du börjar planera för ett besök. 
Nästa år har vi dessutom återinfört 
fritt spel för distansmedlemmar, en 
förmån som varit ett signum för 
Bjurholms GK och som vi hoppas 
att du skall uppskatta och sprida.   

Nästa år vid denna tid är min 
förhoppning att jag kan skriva om 
att golfintresset i Bjurholm har ökat 
och det tack vare Dig. Din insats är 
betydelsefull, tillsammans blir vi 
starka! 

 
 
 
 
 

Owe Pernestam 
styrelsen 
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Medlemsavgifter 2007 
 
Medlemsavgifterna och villkoren 

är i stort sett oförändrade från 2006. 
Det finns egentligen bara tre 
skillnader: 
1. Distansmedlemskap inkluderar 

åter fritt spel (inte bara sju 
dagar). Nu är pris och förmåner 
på samma nivå som de var för 
fem år sedan. 

2. Familjemedlemskapet har 
ändrats så att årsavgiften 
motsvarar kostnaden för två 
vuxna. Å andra sidan har 
åldern för ”barn i hushållet” 
höjts till 21 år mot tidigare 15 
år. 

3. Medlemslånen har höjts med 
50% enligt beslut av extra 
årsmöte. 

Distansmedlemskap: 
För distansmedlemskap gäller att 
man måste vara folkbokförd mer är 
80 kilometer fågelvägen från 
golfbanan. Man slipper betala 
arbetsavgiften och medlemslånet, 
eftersom man antas nyttja banans 
och klubbens resurser mindre än de 
som bor närmare golfbanan. Som 
distansmedlem har man fri spelrätt 
på banan. 

Familje-medlemskap: 
Denna medlemsform är ett 
paketpris som gäller för två vuxna 
och samtliga barn upp till 21 år som 
är skrivna på samma adress 

Greenfee-medlemskap: 
Denna medlemsform är tillgänglig 
för alla, oavsett ålder och 
bostadsort. Man har en lägre 
årsavgift och slipper betala 
medlemslånet. Man har dock inte 

fri spelrätt på banan, utan betalar 
reducerad greenfee. 

Medlemslån: 
Medlemslån erläggs av medlemmar 
som är 30 år eller äldre enligt 
tabellen. Man kan välja att avstå 
från att betala in hela medlemslånet 
och istället betala 10% av det 
resterande beloppet i förhöjd 
årsavgift (som inte ingår i 
medlemslånet).. Vid utträde ur 
klubben återbetalas medlemslånet 
inom ett år utan ränta mot 
uppvisande av lånebevis 

Arbetsavgift: 
Arbetsavgift betalas årligen i 
förskott, enligt tabellen, utöver 
årsavgiften. Den som utför ett 
giltigt dagsverke (golfvärd, 
tävlingsledare, arbetsdag eller 
sanktionerat arbete på banan) kan 
dra av denna avgift från nästa års 
inbetalning (anges vid inbetalning). 

 

  

Kategori  Årsavg. Arbetsavg. Medlemslån 

Junior (0-15) 500 150 0 

Junior (16-21) 900 150 0 

Senior (22-) 2950 300 9000 

Studerande (22-) 950 300 0 

Dist.medlem junior (0-21) 600 0 0 

Dist.medlem senior (22-) 950 0 0 

Greenfee-medlem  1450 300 0 

Familj m. barn 0-21 år 5900 600 15000 

Stödjande medlem  100 0 0 

UMEÅ 
Porto Betalt 
Port Payé 
P 

B FÖRENINGS- Adress 
BREV 

Avgifterna för 
2007 ska vara 
betalda före  
31 december 

(glöm inte arbetsavgiften) 

  
BG: 5350-2480 


